

Motion

Wednesday, 4th May, 1977

By the Honourable Senator Hayden:

3rd May—That the Standing Senate Committee on Banking, Trade and Commerce be authorized to examine and report upon the subject-matter of the Bill C-42, intituled: "An Act to amend the Combines Investigation Act and to amend the Bank Act and other Acts in relation thereto or in consequence thereof", the subject-matter of which was referred to the Standing Committee of the House of Commons on Finance, Trade and Economic Affairs on Friday, 25th March, 1977, or any matter relating thereto; and

That the Committee have power to engage the services of such counsel, staff and technical advisers as may be necessary for the purpose of the said examination.

Motion

Le mercredi 4 mai 1977

Par l'honorable sénateur Hayden:

3 mai—Que le Comité sénatorial permanent des banques et du commerce soit autorisé à faire une étude et un rapport sur la teneur du Bill C-42, intitulé: «Loi modifiant la Loi relative aux enquêtes sur les coalitions et apportant des modifications corrélatives à la Loi sur les banques et à d'autres lois», sujet qui a été déféré au Comité des finances, du commerce et des questions économiques de la Chambre des communes le vendredi 25 mars 1977, et sur toutes questions s'y rattachant, et

Que le Comité ait le pouvoir de retenir les services d'avocats, de personnel et de conseillers techniques qu'il jugera nécessaire aux fins de ladite enquête.